

## Bestyrelsesmøde nr. 4

Bredballe Strand Beboerforening

30. oktober 2017 klokken 19 på Kirkebakkeskolen

### Deltagere:

Jesper Aagaard	Brønsvigvej 1,	81715333	<a href="mailto:jaa@jaaejendomme.dk">jaa@jaaejendomme.dk</a>
Henning Zacho Larsen	Stejlbjergparken 23	51224538	<a href="mailto:zacholarsen@hotmail.com">zacholarsen@hotmail.com</a>
Ole Harrit	Strandvejen 40	20166095	<a href="mailto:ole@harrit.org">ole@harrit.org</a>
Susanne Schau	Selsbjergvej 14		<a href="mailto:susanne.schau@nordea.dk">susanne.schau@nordea.dk</a>
Lene Vinther	Selsbjergvej 26B		<a href="mailto:lehlogn@gmail.com">lehlogn@gmail.com</a>

Torben Christensen og Carsten Mortensen havde sendt afbud.

### Dagsorden:

1) Referat fra sidste møde den 18.09. 2017

Der var ingen bemærkninger.

2) Status vedrørende chikaner

Ole orienterede om møde med Kommunen den 27. oktober, hvor han og Ingrid mødte. Fra Kommunens side havde Camilla meldt afbud på grund af sygdom, og i stedet havde Paw overtaget sagen. Konklusionen på mødet var, at Ingrid ville lave en detailbeskrivelse af, hvorledes chikanerne skal se ud. Det vil sige en præcisering og konkretisering af det forslag, hun tidligere havde udarbejdet. Der var enighed om, at vi skulle tage udgangspunkt i dette forslag, hvilket Kommunen accepterede.

3) Strækningen mellem 2. og 3. tunnel

Ole oplyste, at Kommunen havde overdraget opgaven til Cowi, som ville fremkomme med et oplæg, som foreningen ville få forelagt. Det er stadig tanken, at projektet skal gennemføres i 2018. Der var enighed om, at vi måtte kræve at blive løbende orienteret om processen, således at vi kunne påvirke denne overfor Cowi, og således være i løbende dialog med firmaet.

4) Medlemskab af foreningen

I fortsættelse af drøftelserne på sidste bestyrelsesmøde aftaltes, at Lene fremsender en liste til bestyrelsen med de oplysninger, som skal lægge ind på hjemmesiden vedrørende nye medlemmer. Så snart vi havde modtaget denne, kunne vi gå i gang med hver at hverve mindst 10 medlemmer. Det var fortsat opfattelsen, at vi som bestyrelsesmedlemmer skulle sørge for oprettelsen af de nye medlemmer på hjemmesiden.

5) Spildevandsplan

Ole orienterede herom, herunder problematikken omkring udledningen i fjorden. Der var enighed om, at sagen skulle tages op af foreningen, såfremt medlemmer måtte fremsætte ønsker herom.

6) Eventuelt

Der var enighed om, at problemet med parkering på cykelstien ud for slagter Grønvall ikke var løst. Sagen tages op senere.

**Næste bestyrelsesmøde:** Ikke fastsat endnu.